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Here's a story about love and loss as only Chris Rashcka can tell it. Any child who has
ever had a beloved toy break will relate to Daisy's anguish when her favorite ball is
destroyed by a bigger dog. In the tradition of his nearly wordless picture book Yo! Yes?,
Caldecott Medalist Chris Raschka explores in pictures the joy and sadness that having a
special toy can bring. Raschka's signature swirling, impressionistic illustrations and his
affectionate story will particularly appeal to young dog lovers and teachers and
parents who have children dealing with the loss of something special.--From the
Hardcover edition.
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cute
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横田顺子说方形的开本不对
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-----------------------------
小狗的红球，变蓝球。

-----------------------------
对于每本书都有各自的记忆点，对于daisy就是“啪”和“球”，还有那两只狗“小白
”和“毛毛”

-----------------------------
一只狗和一个皮球的友谊，真惭愧，看了这本童真的无字书却想说些大人的话。Chris
Raschka
用很多篇幅的图说Daisy对红色皮球的喜爱，很多篇幅的图说Daisy在红色皮球破掉后的
沮丧，不知怎么就想起了“那一天”，“那一天我丢了你，就像孩子丢掉了心爱的玩具
。”杨三十二郎这次失手了，孩子丢了玩具很快会被新鲜的玩具吸引住，就像是结尾，
Daisy和蓝色皮球“幸福地生活在了一起。”但是，丢了你，那个缺漏却无人能补。成
长算是顶真讨厌的事之一吧。用大人的眼光看童书也是顶真讨厌的事之一。这本书，很
遗憾，盛名之下，非我所爱。
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